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Abstract (en)
[origin: JPH0231799A] PURPOSE: To attain miniaturization by exhausting the air of increased quantity moved through intake apertures through
an exhaust orifice by a blower when a first valve flap reaches a closing position by decreasing opening thereof. CONSTITUTION: Inside valve
chambers 50 and 52, in order to open/close intake apertures 70 and 74, two valve flaps 40 and 42 to be respectively turned around shafts 96 and
112 almost parallel to the axial line of a drying drum 16 are provided. The first valve flap 40 is disposed so as to be turned inside the first valve
chamber, the upper part of the first intake aperture 70 is closed at a closing position 75, and a conduit is fully opened from an intake aperture 54
to an exhaust orifice 62. When the first valve flap 40 is fully opened, a conduit between the first intake aperture 70 and the intake aperture 54 for
letting air flow from a blower 36 is fully opened and the conduit between the intake aperture 54 and the exhaust orifice 62 is closed. When the first
valve flap 60 reaches the closing position while decreasing opening thereof, air moved through the intake aperture 54 by the blower 34 is exhausted
through the exhaust orifice 62.

Abstract (de)
Zum Steuern der mittels eines Gebläses (36) transportierbaren Zu-, Ab- und Umwälzluftmengen für den Trockenvorgang in einem Trockner (10)
weist dieser einen zusammenhängenden Ventilraum (38) auf, in dem zwei Ventilklappen (40 und 42) mittels eines Antriebes verschwenkbar sind.
Je nachdem, welche Stellung die beiden Ventilklappen einnehmen, werden die über die Öffnungen (54,62,70,74,76,80) in der Ventilkammer (38)
zu- und abgeführten Luftmengen für den Trockenvorgang gesteuert. Eine dritte, mittels eines Antriebes ansteuerbare Ventilklappe (44) steuert
den Ausblasvorgang der Wäsche aus der Trocknertrommel (16) nach dem Trocknen. Über dem Ventilraum ist ein das Gebläse (36) und den
Wärmetauscher (34) überdeckendes Gehäuse (150) mit zwei Hälften (152 bzw. 154) angeordnet für die Schallund Wärmeisolierung des Trockners
(10).
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